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Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 

Carina Röjdemark, borgarrådssekreterare 

 

Förhindrade att närvara 
Andreas Berglöf (M) 

 
Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 86 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 87 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 5/2014 från nämndens 

sammanträde 2014-06-17 som justerats 2014-06-19. 

 

 

§ 88 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordförande Regina Kevius (M) och vice ordförande Emilia Bjuggren (S) utses att ju-

stera dagens protokoll. Som justeringsdag beslutas torsdagen den 25 september 2014. 
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§ 89 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av beslut fattade med delegation 

A. Delegationsbeslut avseende enheten teknik och förvaltning, dnr 324-731-2014. 

B. Resa till Finland – Finnkampen för förvaltningschefen, för att planera inför Finnkampen i 

Stockholm 2015, dnr 013-803-2014. 

C. Resa till Finland – Finnkampen för förvaltningspersonal, för att planera inför Finnkampen i 

Stockholm 2015, dnr 013-782-2014. 

D. Lista delegationsbeslut, föreningsbidrag. 

 

 
§ 90 
Övriga anmälningsärenden 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna  

 

Anmälan gjordes av: 

A. Upprustning av Vanadisbadet 

Slutrapport, dnr 412-340-2012. 

B. Rapport – Miljö och miljövanor i Stockholm 2013, dnr 338-645-2014. 

 

 
§ 91 
Tertialrapport 2 med delårsbokslut 2014 
Dnr: 103-795-2014 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  
 

Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-10. 

Idrottsförvaltningen kan i denna uppföljning visa på en verksamhet som i väsentliga delar ar-

betar utifrån, och kommer att uppnå, de mål för verksamhet och ekonomi som fastställts i verk-

samhetsplanen. Smärre avvikelser redovisas, men innebär oftast enbart förskjutningar i tiden. 

Som exempel kan nämnas de spolplattor som ska anläggas vid båtuppläggningsplatser, där 

några kan vara på plats först nästa år. 

 

Som en röd tråd i idrottsförvaltningens verksamhet och arbete löper begreppet samverkan. För  
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att finna nya lämpliga ytor för idrott i exploateringsområden, men även i befintliga miljöer, sker 

samverkan och samarbete med exempelvis stadsbyggnadskontoret respektive exploaterings- 

kontoret. Tillsammans med utbildningsförvaltningen pågår ett arbete för att utveckla idrottsytor 

på skolgårdar samt öka tillgången till gymnastiksalarna. Förvaltningen medverkar också sedan 

några år i stadens visionsområden, med särskilda insatser för att främja ökad fysisk aktivitet 

bland idrottsnämndens prioriterade målgrupper. Förvaltningen har också ett bra samarbete med 

arbetsmarknadsförvaltningen och jobbtorgen, i syfte att tillhandahålla praktikplatser för ung-

domar. Den riktigt breda samverkansytan har dock idrottsförvaltningen gentemot föreningslivet 

och då särskilt idrotten. 

Stockholm har en stor attraktionskraft och staden växer. Det är angeläget att staden möter ett 

ökat behov av anläggningar för idrott och motion, men också upprätthåller kvaliteten i befintlig 

verksamhet. En långsiktig satsning pågår från stadens sida för att rusta upp några av de äldsta 

sim- och idrottshallarna. Detta är ett arbete som kommer att fortsätta under flera år framöver. 

Även verksamheterna i sig utvecklas för att möta ett växande och varierat behov. I hög grad 

gäller detta idrottsnämndens prioriterade målgrupper. Som ett exempel kan nämnas samarbetet 

mellan flera av staden sim- och idrottshallar och närliggande skolor, för att få elever som inte 

idrottar att prova olika former av gruppträning. Andra exempel är arbetet med fysisk aktivitet 

på recept och MåBra-kurser, som ska locka dem som står lite längre ifrån att vara aktiva. 

Stockholmare och andra som besöker stadens idrottsanläggningar ska uppleva att de får en god 

och tillgänglig service och ett gott bemötande. Till detta hör att erbjuda digitala tjänster, som 

ska underlätta för såväl allmänheten som föreningarna i kontakterna med idrottsförvaltningen. 

Förvaltningen medverkar i stadens centrala arbete med gemensamma system för föreningsverk-

samheter. En ny app planeras för att underlätta för den som har en funktionsnedsättning att få 

överblick över utbudet av fritidsaktiviteter. Vidare kan nämnas den förstudie som nu planeras 

för ett nytt lokalboknings- och bidragssystem. 

Under perioden har, efter genomförd upphandling, gymutrustningen i stadens sim- och idrotts-

hallar bytts ut. I och med detta kan idrottsnämnden erbjuda en attraktiv träningsmiljö med till-

gänglighetsanpassad träningsutrustning, som kan locka även nämndens prioriterade grupper. 

Ett par nyheter som uppskattas av många stockholmare är att Vandadisbadet har återuppstått 

efter en renovering under våren, samt att ett nytt strandbad, Tanto strandbad på Södermalm, har 

anlagts och kunnat tas i bruk inför sommarsäsongen. 

Som ett led i arbetet med minskad sjukfrånvaro har under hela 2014 ett projekt pågått inom 

idrottsförvaltningen för ökad hälsokompetens. Syftet är att främja de anställdas hälsa och däri-

genom få en välmående personal, på arbetsplatsen och på fritiden. Projektet ska utvärderas i 

början av 2015. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 

 

2. Nämnden begär budgetjusteringar med 5,2 mnkr för minskade kostnader inom drift-

budgeten. 
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3. Nämnden begär budgetjustering med 2,0 mnkr för ökade kostnader inom 

investeringsbudgeten. 

 

4. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till Socialdemokraternas förslag. Detsamma gör Åsa 

Lindhagen (MP). 

 

Ordföranden Regina Kevius m.fl. (M) och Daniele Fava (FP) samt Fredric Ericsson (C) anslu-

ter sig även de till Socialdemokraternas förslag. 

 

Leif Kroon (KD) anmäler följande ersättaryttrande: Om jag hade haft rösträtt så hade jag an-

slutit mig till Socialdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt enhälligt enligt Socialdemokraternas förslag till beslut. 

 

 
§ 92 
Upprustning av simhallen i Åkeshovs sim- o idrottshall 

Förslag till genomförandebeslut 

Dnr. 411-860-2013 
 

BESLUT 

1. Idrottsnämnden godkänner för egen del redovisat förslag till upprustning och ut-

byggnad av simhallsdelen i Åkeshovs sim- och idrottshall, tillgänglighetsanpass-

ning av idrottshallsdelen och bowlingdelen samt en temporär överdäckning av 

Nälstabadet till en sammanlagd investeringsutgift om 

398,0 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret under förutsättning 

att fastighetsnämnden tillförs ytterligare 118,0 mnkr utöver de 280,0 mnkr som av-

sattes i budgetunderlaget 2014-2016. 

 

2. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunfullmäktige, förvaltningen rätt 

att teckna erforderligt tillägg till nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret om 

23,0 mnkr år 1, avseende Åkeshovs sim- och idrottshall, under förutsättning att id-

rottsnämnden tillförs särskilda medel motsvarande hyrestillägget samt kompens-

ation för ändrad nettokostnad under ombyggnationen och efter färdigställande. 

 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunfullmäktige, förvaltningen rätt 

att teckna erforderligt tillägg till nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret om 

5,7 mnkr år 1 avseende Nälstabadet, under förutsättning att idrottsnämnden till-

förs särskilda medel motsvarande hyrestillägget samt kompensation för ändrad 

nettokostnad under ombyggnationen och efter färdigställande.    
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Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-08. 

   

Fastighetskontoret utredde i samråd med idrottsförvaltningen under våren 2013 fyra olika alter-

nativ för åtgärder för Åkeshovs sim- och idrottshall avseende upprustning, ny- eller ombygg-

nad. Förvaltningarna kom gemensamt fram till att det alternativ som i utredningen benämns 0-

alternativet var det mest fördelaktiga med hänsyn till omständigheterna. Det innebar en upp-

rustning av den befintliga simhallen till en beräknad kostnad om ca 273,0 mnkr. I KF-budget 

2014-2016 finns avsatt 280,0 mnkr för projektet. I den summan ingick inte någon utbyggnad 

med ny 25-metersbassäng, inte heller överbyggnad av Nälstabadet eller tillgänglighetsanpass-

ning av övriga delar utöver simhallsdelen, det vill säga tillkommande åtgärder som nu är aktu-

ella i detta reviderade ärende.  

 

Av kommunstyrelsens beredning av fastighetskontorets och idrottsförvaltningens underlag för 

tertialrapport 1 2014, redovisas avsikten att föreslå kommunfullmäktige att fastighetsnämnden 

får öka sin investeringsutgift i projektet med 118,0 mnkr för att även inrymma en tillkommande 

25-metersbassäng, tillgänglighetsanpassning av idrottshall och gymnastikhall samt en över-

byggnad av Nälstabadet. Total avsätts därmed 398,0 mnkr för hela projektet. Investeringen  

beräknas medföra en tillkommande hyreskostnad för idrottsförvaltningen det första helåret med 

28,7 mnkr, varav kapitalkostnadsdelen utgör 27,3 mnkr, dvs. 95 procent. 

 

Fastighetskontoret har i samråd med idrottsförvaltningen arbetat vidare med det utökade upp-

drag man fick genom fastighetsnämndens och idrottsnämndens inriktningsbeslut. En uppdate-

ring av nuvärdeskalkylen har också skett med avseende på utökningen av projektet. Byggtiden 

för projektet är cirka två år med beräknad byggstart 1 juni 2015 och återinvigning 18 augusti 

2017. Det förutsätter att kommunfullmäktige fattar beslut om genomförande under hösten 

2014.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Idrottsnämnden 2014-09-23  Protokoll nr 6/2014 

 7 

 
§ 93 
Anläggande av två konstgräsplaner för fotboll på Enskede IP 

Förslag till genomförandebeslut 

Dnr: 412-316-2014 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner genomförandet av en 11-manna och en 7-manna 

konstgräsfotbollsplan på Enskede IP till en sammanlagd investeringsutgift om 14,0 

mnkr som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för utförande.  

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om 1,3 mnkr år 1.  

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-26 

Fastighetskontoret har på uppdrag av idrottsförvaltningen tagit fram ett förfrågningsunderlag 

för upphandling av två konstgräsfotbollsplaner på Enskede IP. De nya planerna, en 11-manna 

och en 7-mannaplan, anläggs på de grusplaner av samma storlek som finns idag. Kostnaden 

beräknas uppgå till 14,0 mnkr, vilket är densamma som redovisades i förslaget till inriktnings-

beslut i april 2014.  

 

Om inget oförutsett inträffar räknar fastighetskontoret med att efter upphandling kunna påbörja 

anläggningsarbetet av de nya planerna i början av november. Entreprenadtiden har beräknats 

till 5-7 månader, beroende på hur vintern 2014/2015 blir, med avseende på snö och kyla. Det 

innebär drifttagning i juni 2015 enligt den tidsplan som gäller för projektet.  

 

I den nu gällande investeringsplanen för investeringar i idrottsanläggningar, finns 6,0 mnkr av-

satta för arbeten 2014 och 8,0 mnkr för resterande arbeten våren 2015. Hyreskonsekvensen för 

idrottsnämnden innebär en tillkommande hyra på 1,3 mnkr helårseffekt år 1. För 2015 blir det 

halvårseffekt, eftersom projektet beräknas aktiveras den 1 juli. Enligt redovisning i inriktnings- 

ärendet tillkommer för idrottsnämndens del också en helårskostnad på 300 tkr för ökade drift- 

och underhållskostnader av konstgräsplanerna i förhållande till dagens grusplaner.   

  

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 94 
Inhyrning av idrottshall på Skansbrogatan 5B, Folksamhuset 

Genomförandebeslut 
Dnr: 322-777-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner att idrottsförvaltningen, efter medgivande i 

kommunstyrelsens ekonomiutskott, tecknar ett hyresavtal med Newsec Asset Ma-

nagement AB om att hyra en idrottshall på Skansbrogatan 5B, Folksamhuset,  

 

på Södermalm till en årlig hyreskostnad om 1 893 800 kronor för år 1. Därutöver 

tillkommer cirka 300 000 kronor för år 1 i mediakostnader till hyresvärden. 

 

2. Idrottsnämnden begär att kommunsstyrelsens ekonomiutskott lämnar sitt medgi-

vande att hyra lokalen på Skansbrogatan 5B, Folksamhuset, och att ekonomiut-

skottet godkänner hyreskostnaden om 2 193 800 kronor inklusive mediakostnader 

från och med 2015. 

 

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-04 

Staden har ett stort behov av flera idrottshallar och speciellt i innerstaden. Idrottsnämnden har i 

Folksamhuset på Södermalm en möjlighet att från och med den 1 januari 2015 och tio år framåt 

hyra en idrottshall.  

 

Idrottshallen är inte en fullstor hall. Hallens totalmått uppgår till cirka 18 x 37 meter, vilket 

innebär spelmått om cirka 16 x 35 meter. Hallen lämpar sig väl för barn- och ungdomsverk-

samhet.  

 

Idrottsnämndens årliga totala driftkostnad inklusive hyreskostnad bedöms till cirka 2,7 mnkr 

och intäkter i form av planhyror upp-skattas till cirka 1,25 mnkr, vilket ger en nettokostnad om 

cirka 1,45 mnkr. Därutöver måste nämnden inom den egna investeringsbudgeten under 2014-

2015 införskaffa dels inventarier som idrottsutrustning och städmaskiner, dels installera ett 

kortlåssystem och inbrottslarm om cirka 1 mnkr. 

 

Beroende på vilken budget idrottsnämnden tilldelas för 2015 kan det bli svårt att inrymma till-

kommande driftkostnader om  

1,45 mnkr inom befintlig budgetram. Konsekvensen av inhyrningen av idrottshallen i Folksam-

huset kan komma att bli att förvaltningen inte har möjlighet att ytterligare förlänga avtalet gäl-

lande Olympen arena från och med halvårsskiftet 2015. 

 

Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden, förutsatt medgivande av kommunstyrelsens 

ekonomiutskott, godkänner att förvaltningen, via förvaltningschefen, tecknar ett tioårigt hyres-

avtal med fastighetsägarens förvaltare Newsec Asset Management AB om hyra av idrottshall i 

Folksamhuset på Södermalm.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 
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Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 95 
Hall för spontanfotboll i Hässelby-Vällingby 

Svar på ärende från Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd  
Dnr: 411-423-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på ärendet från Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd hänvisas till förvalt-

ningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-25 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd har till idrottsnämnden översänt ett ärende om ett medbor-

garförslag avseende önskemål om en inomhushall för spontanfotboll under vinterperioden i 

Hässelby-Vällingby. 

 

Förvaltningen är medveten om att under vintermånaderna är möjligheten till spontanfotboll 

begränsade inom stadsdelsområdet.  

 

Inom stadsdelsförvaltning Hässelby-Vällingby pågår ett visionsarbete i samråd med flera av 

stadens förvaltningar inklusive idrottsförvaltningen. I detta arbete diskuteras bland annat möj-

ligheterna att synliggöra och frigöra tider till stadsdelsförvaltning Hässelby-Vällingby för 

spontanidrott i någon av idrottsnämndens inomhushallar. Förvaltningen ser positivt på detta 

under förutsättning att ledare finns på plats under dessa tider. Detta för att anläggningen ska 

upplevas som en trygg och säker plats att vistas på.  

 

Förvaltningens erfarenhet från liknande verksamheter är att det är viktigt att utarbeta särskilda 

strategier för att locka flickor till aktiviteterna, då det annars lätt blir en kraftig övervikt av poj-

kar. Idrottsförvaltningen har inga personella resurser att bidra med när det gäller spontanakti-

viteter under vinterperioden i inomhushallarna.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 96 
Inomhushallar för speedway på Gubbängens idrottsplats 
Svar på skrivelser från Hammarby Speedway och Emilia Bjuggren m.fl.(S) 
Dnr: 017-242-2012 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens utlåtande som svar på skrivelser från 

Hammarby Speedway och Emilia Bjuggren m.fl. (S) 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-01. 

Två skrivelser har inkommit från Hammarby Speedway om att uppföra hallar på Gubbängens 

IP. Vidare har en skrivelse inkommit från Emilia Bjuggren m.fl. (S) om att bland annat finna en 

framtida hållbar lösning för speedwayverksamheten i Stockholm. 

 

Förvaltningen kan konstatera att de föreslagna hallarna omfattar stora delar av idrottsplatsen 

och berör andra idrotter som fotboll och bandy. Om hall/-ar uppförs så måste utformningen av 

dessa samt framtida drift anpassas efter övriga idrotter som bedrivs på idrottsplatsen. Den före-

slagna placeringen av ungdomshallen påverkar särskilt bandyverksamheten på idrottsplatsen. 

 

Beträffande föreningens önskemål om markarrendeavtal är det fastighetskontoret som är fastig-

hetsägare och samtal ska i så fall ske mellan föreningen, idrottsförvaltningen och fastighets-

kontoret. Förvaltningen bedömer dock inte att det finns förutsättningar för sådana samtal i 

dagsläget.  

 

I sammanhanget ska nämnas att regionens kommuner, inte minst Stockholms stad, liksom 

Stockholms idrottsförbund, vid flera tillfällen har uttalat att det är angeläget att finna regionala 

lösningar för flera idrotter, bland annat speedway. En tänkbar regional anläggning för speed-

way skulle kunna vara ett upprustat Gladö kvarn i Huddinge.    

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 97 
Nytt datum för bidragsansökningar 
Dnr: 404-772-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Förvaltningens förslag om nytt ansökningsdatum godkänns. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-28. 

Riksidrottsförbundet (RF) har ändrat sina ansökningsregler för statligt lokalt aktivitetsstöd 

(LOK-stöd). Bland annat gäller nya sista ansökningsdagar. Förvaltningen föreslår i detta tjäns-

teutlåtande att staden anpassar sitt sista ansökningsdatum till RF:s nya regler. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 
 
§ 98 
Idrottsnämndens ungdomsledarstipendium 2014 
Dnr: 406-160-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag till ungdomsledarstipendiater 

2014. 

 

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-15. 

Ungdomsledarstipendier har delats ut av staden sedan början av 1970-talet. Idrottsnämnden 

fastställde senast år 2000 principerna för ungdomsledarstipendium. Till stipendiekommittén 

2014 utsågs från idrottsnämnden Marie Åberg och Anna Rosén. Från idrottsförvaltningen deltar 

Kristina Köhler. 

 

Information om 2014 års stipendium har sänts ut till de föreningar som fått stöd av nämnden för 

sin barn- och ungdomsverksamhet, till idrottens specialdistriktförbund, till övriga/idéburna barn 

och ungdomars distriktsorganisationer samt till stadsdelsförvaltningarna. Informationen har 

även funnits på idrottsnämndens hemsida www.stockholm.se/idrott. 

  

http://www.stockholm.se/idrott
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Vid ansökningstidens slut den 31 maj i år hade totalt 55 nomineringar lämnats in. Stipendie-

kommitténs förslag till stipendiater finns förtecknade i bilaga, som delas ut vid sammanträdet 

den 23 september. 

 

Ungdomsledarstipendium kommer att delas ut i samband med en middag i Stockholms stadshus 

i november månad. Datum meddelas senare. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 99 
Deltagande i kvalitetsutmärkelsen 
Dnr: 006-789-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner att Tensta sim- och idrottshall deltar i 2014 års kvalitets-

utmärkelse. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-05 

Tensta sim- och idrottshall önskar även i år delta i stadens kvalitetsutmärkelse. Förvaltningen 

föreslår att idrottsnämnden godkänner deltagandet. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 100 
Information och övriga frågor  
Förvaltningschef Olof Öhman informerade bl.a. om hur den gångna sommaren varit och kon-

staterade att den varit relativt lugn förutom den tragiska dödsolyckan på det nyöppnade strand-

badet i Tanto. Det har varit ett antal invigningar och evenemang, bl.a. invigningar av nya 

konstgräsplaner i Aspudden, Hässelby och Bromsten. Det har varit mycket ”prova på- 

aktiviteter”, bl.a. i Kungsträdgården. Det har uppstått förseningar med de nya 

förrådsbyggnaderna som ska uppföras på Zinkenstams IP. Kronobergsbadets renovering har 

blivit försenad och det verkar i nuläget dra ut under hela hösten. En kampanj kommer att dra 

igång för att öka intresset att röra på sig men även för våra bad och gymhallar. Han informerade 

också särskilt om den skrivelse från Stockholms Futsalföreningar som redan gått ut till 

föregående nämnd men nu ånyo gått ut till detta sammanträde. Där förs synpunkter fram på 

ärendet om nya fördelningsprinciper som idrottsnämnden fattade beslut om på föregående 

nämnd den 17 juni 2014. 

 
BESLUT 

Idrottsnämnden beslutar följande 
 

Idrottsnämnden tackade för informationen och ordföranden Regina Kevius avslutade 

mötet kl. 17.40. 

 

 

________ 


